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Abstract (en)
The subject of the invention is a device for splicing a material web close to its web end to the web start of a second web and comprises the features
contained in the precharacterising clause of patent claim 1. The core of the invention is that the holding and pressure heads (5, 6) are pivotable
about axes (12) which are arranged at a distance from the deflection rollers (13, 14) and outside the intermediate space (27) of the deflection rollers.
<IMAGE>

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist eine Vorrichtung zum Verbinden einer Materialbahn nahe bei ihrem Bahnende mit dem Bahnanfang einer zweiten
Bahn und umfaßt die im Oberbegriff des Patentanspruches 1 enthaltenen Merkmale. Der Kern der Erfindung liegt darin, daßdie Halte- und
Andruckköpfe (5,6) um Achsen (12) schwenkbar sind, die im Abstand von den Umlenkrollen (13,14) sowie ausserhalb des Zwischenraumes (27) der
Umlenkrollen angeordnet sind. <IMAGE>
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